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Protokół Nr XXXII/2017 

z XXXII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 23 lutego  2017 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XXXII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył 

XXXII sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia XXXII sesji na sali obrad nieobecni radny Krzysztof Bandurowicz, Łukasz 

Orłowski, radna Marzena Skwarko. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zaproponował poszerzenie porządku obrad 

XXXII sesji o pkt. Przyjęcie porządku obrad, który byłby pkt 3 obrad , kolejne punkty do 

realizacji porządku następują po pkt 3. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Strykowie poinformował, że Komisja Rewizyjna zapoznała się z kolejnym pismem złożonym 

już po podjęciu uchwały o odrzuceniu skargi na Burmistrza Strykowa  przez skarżącego.  

Skarga na działanie Burmistrza Strykowa została ponowiona przez Skarżącego bez wskazania 

nowych okoliczności. W związku z tym zastosować należy art.239 § 1k.p.a., zgodnie z 

którym w przypadku , gdy skarga , w wyniku jej rozpatrzenia została uznana za bezzasadną i 

jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę, a Skarżący ponowił skargę bez 

wskazania nowych okoliczności- organ właściwy do jej rozpatrzenia może podtrzymać swoje 

poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy- bez zawiadamiania 

Skarżącego. 

Mając na względzie treść przywołanego przepisu, wskazać należy, że podtrzymanie 

poprzedniego stanowiska przez Radę Miejską w Strykowie- jako organu właściwego do 

rozpatrzenia skargi na podstawie art.229 pkt 3 k. p. a. , powinno być wyrażone przez ten 

organ. 

W przypadku Rady Miejskiej jako organu o charakterze kolegialnym i wieloosobowym- 

formą działania in gremio jest podejmowanie uchwał, stąd podtrzymanie przez Radę 

poprzedniego stanowiska w sprawie skargi wymaga podjęcia uchwały. 

Komisja na swoim posiedzeniu przyjęła wniosek o pozostawieniu skargi bez rozpoznania i 

podtrzymaniu stanowiska rady wyrażonego w uchwale  Nr XXVII/238/2016  z dnia 24 

listopada 2016 r. 

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały w tej sprawie będzie procedowany 

w pkt.8 j. 
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Ze względu na nieobecność Burmistrza Strykowa spowodowaną sprawami służbowymi pkt.5  

Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami 

przeniesiony zostaje na przedostatni pkt porządku obrad ( 14). 

 

Pytań do zmiany w porządku obrad XXXII sesji RM w Strykowie nie było. 

Głosowanie nad zmianą porządku obrad: 

 

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

Porządek obrad po zmianie: 

 

1. Otwarcie obrad XXXII sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad XXXII sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

6. Zatwierdzenie protokołu  Nr XXX/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 26 stycznia  2017 r. 

7. Zatwierdzenie protokołu  Nr XXXI/2017 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 9 lutego 2017 r. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w 

Smolicach, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

c) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 

rok, 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

e) w sprawie zasad ustalania i przekazywania z budżetu gminy środków 

finansowych wynikających z rozliczenia podatku od towarów i usług 

związanego z zakładem budżetowym, 

f) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Stryków, 

g) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2017 

roku, 

h) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Stryków oraz 

ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców, 

i) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Witonia, 

j) w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie Burmistrza Strykowa. 

9. Rozpatrzenie pisma Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi zn.PNIK-

I.4131.99.2017 z dnia 6 lutego 2017 r. 

10. Przyjęcie planu  pracy Rady Miejskiej w Strykowie na  2017 rok. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 
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13. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

15. Zamknięcie obrad. 

Na salę obrad przybyli radni Krzysztof Bandurowicz i Łukasz Orłowski ( 5 ' obrad). 

Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianach:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

Sekretarz obrad podał informację, że obecny na sali obrad radny Bogdan Walczak nie 

głosował. 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Krzysztof Bandurowicz,  

2) Marek Gierat, 

3) Anna Ślęzak. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący  się. 

 

Ad. pkt.5  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica w swoim 

sprawozdaniu  poinformował o udziale w posiedzeniach merytorycznych komisji rady  oraz 

pracy nad przygotowaniem materiałów na bieżącą sesję rady. W biurze rady złożone zostały: 

 sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Strykowie w roku 2016, 

 raport o stopniu realizacji Strategii Rozwoju Gminy Stryków na lata 2014-2020 

i są dostępne dla radnych. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego 

RM w Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w m-cu  lutym wydała 

pozytywną opinię do uchwał , które będą procedowane podczas dzisiejszej sesji. Komisja 

zapoznała się z informacją dot. możliwości pozyskiwania środków pozabudżetowych dla 

Gminy Stryków oraz z informacją dot. możliwości gazyfikacji Gminy Stryków. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna zapoznała się z informacją dot. realizacji inwestycji – 

budowa bloku komunalnego w Strykowie oraz przygotowała projekt uchwały w sprawie 

podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza 

Strykowa. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu m-cu lutym pozytywnie zaopiniowała 

przedłożone projekty uchwał oraz zapoznała się z informacją Jednostki Robót Publicznych w 

Strykowie o realizacji zadań w 2016 roku. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie na 

którym wydała pozytywną opinię do projektu uchwały  dot. organizacji oświaty w Gminie 

Stryków.  
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Ad. pkt 6 Zatwierdzenie protokołu  Nr XXX/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 26 stycznia  2017 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXX  sesji podczas obrad XXXII sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXX  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący  się  

 

Ad. pkt 7 Zatwierdzenie protokołu  Nr XXXI/2017 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 9 lutego 2017 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXXI  sesji podczas obrad XXXII sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXXI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1   głos  wstrzymujący  się  

 

Przewodniczący rady zgłosił wniosek o przerwę w obradach do godz.10.25 ze względu na 

konieczność odbycia posiedzenia Komisji Budżetu. 

Wniosek został przyjęty przez radę. 

Po przerwie Przewodniczący rady wznowił obrady XXXII sesji. 

 

Ad. pkt. 8 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w 

Smolicach, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

b) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
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c) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 

rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków przedstawiła autopoprawkę do projektu 

uchwały i poinformowała, że projekt uchwały został uzupełniony w załączniku nr 1 o tabelę z 

danymi za 2016 rok tj. informację o wykonaniu budżetu za rok 2016. 

Termin wykonania sprawozdania za 2016 rok obowiązuje do 20 lutego. W związku z tym, że 

posiedzenie merytorycznej komisji rady ( 16 lutego 20127 r.)  opiniującej niniejszy projekt 

odbyło się przed dniem złożenia sprawozdania, projekt uchwały nie obejmował tych danych. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

e) w sprawie zasad ustalania i przekazywania z budżetu gminy środków 

finansowych wynikających z rozliczenia podatku od towarów i usług 

związanego z zakładem budżetowym, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

f) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

g) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2017 

roku, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący  się  
 

h) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Stryków oraz 

ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Rolnictwa z zastrzeżeniem pozostawienia opłaty 

abonamentowej na dotychczasowym poziomie tj.2,50 zł a nie zaproponowanej przez 

Burmistrza Strykowa opłaty abonamentowej w wysokości 2,75 zł. 

Komisja Budżetu na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

przedłożony przez Burmistrza Strykowa z opłatą abonamentową w wysokości 2,75 zł.. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

10   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3  głos  wstrzymujący  się  
 

i) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Witonia, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący  się  
 

j) w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie Burmistrza Strykowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

Ad. pkt. 9 Rozpatrzenie pisma Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi zn.PNIK-

I.4131.99.2017 z dnia 6 lutego 2017 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że treść pisma radni otrzymali wraz z 

materiałami do XXXII sesji w ustawowym terminie. 

O głos poprosił radny Andrzej Janeczko i odczytał wybrany fragment pisma ŁUW w Łodzi.  

Następnie radny Andrzej Janeczko oświadczył, że z wpisu w KRS wynika, że jest 

kronikarzem w jednostce Ochotniczej Straży Pożarnej w Ługach. Radny mówił, że w 2015 
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roku złożył pismo do Zarządu OSP w Ługach z rezygnacją z działalności w Zarządzie. Od 

trzech lat nie widział kroniki. 

Radny mówił, że wszystkie imprezy , które odbywały się w strażnicy przygotowywał pod 

względem merytorycznym. Nigdy nie był dopuszczony do spraw z wiązanych z salą poza 

tym, że ją remontował. 

Radny Andrzej Janeczko odczytał swoje oświadczenie z dnia 21 lutego 2017 r.  

Radny Bogdan Walczak czy to jest udzielenie wyjaśnienia czy podjęcie uchwały? 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że pismem niniejszym ŁUW zobowiązał radę do 

udzielenia wyjaśnień. 

Radny Sylwester Kacprzak wnioskował aby, upoważnić Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Strykowie do przesłania informacji w tej sprawie do ŁUW. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w związku ze złożonym oświadczeniem 

przez radnego Andrzeja Janeczko do ŁUW zostanie przesłane jego oświadczenie oraz wyciąg 

z KRS. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że samo wygaśnięcie mandatu odnosi się tylko do 

prowadzenia działalności gospodarczej przez radnego. Radny mówił, że podejrzewa , że ten 

przepis w najbliższym czasie zostanie zmieniony, ponieważ wiele ograniczeń dotyczy 

radnych natomiast nie dotyczy np. posłów czy innych instytucji funkcjonujących na szczeblu 

wyższym gdzie poseł może zasiadać w radach nadzorczych czy zarządach. To gdzie jest 

równość prawa? Radny proponował, aby Rada Miejska w Strykowie sformułowała  jakieś 

pismo do sejmu aby to zmienić.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek radnego Sylwestra 

Kacprzaka. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku :  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował radę, że po sesji zostanie udzielona 

odpowiedź do ŁUW w Łodzi. 

 

Ad. pkt 10  Przyjęcie planu  pracy Rady Miejskiej w Strykowie na  2017 rok. 

 

Na XXXII   sesji w dniu 23 lutego  2017 roku Rada Miejska w Strykowie w  

głosowaniu jawnym  przyjęła bez uwag  plan pracy Rady Miejskiej w Strykowie na 2017 rok. 

 

Głosowanie nad  zatwierdzeniem planu: 13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. pkt 11 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej mówił, że wielokrotnie zapraszani byli na sesje rady 

parlamentarzyści w sprawie drogi nr 14 na naszym terenie. Było również ze strony Pana 

Burmistrza wystąpienie do ministra w tej sprawie. Czy mamy jakąś odpowiedź? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że jest odpowiedź z dnia 21 lutego 2017 r. z 

Ministerstwa Infrastruktury  i odczytała ją. 

Radny Damian Drzewiecki zgłosił następujące wnioski: 

1) wystąpić do powiatu o naprawę ul. Kolejowej w Bratoszewicach i wjazdu na 

przystanek kolejowy w Bratoszewicach, 
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2) wystąpić do G.D.D.K. i A . o naprawę studzienki na drodze nr 14 przy skrzyżowaniu z 

ul. Stryjkowskiego w Strykowie ( od dłuższego czasu jest tam ustawiony słupek 

informujący o zagrożeniu) , 

Przewodniczący Rady Miejskiej mówił, że wcześniej był sceptycznie nastawiony  do 

wniosku radnego Bogdana Walczaka o zorganizowanie protestu na drodze nr 14 .Jednak po 

zapoznaniu się z odpowiedzią Pana ministra , którą przedstawiła Pani Naczelnik jest zdania, 

że rada powinna zastanowić się nad formą wyrażenia swojego niezadowolenia w ten sposób. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że dotarła do niego niepokojąca wiadomość, że z ramienia 

Wojewody zostaje wstrzymana realizacja budowy drogi Cesarka-Ługi a spowodowana 

pismem do Wojewody jednego z mieszkańców, który nie zgadza się na ,, okaleczenie ʼʼ jego 

działki jakie mogłoby nastąpić podczas budowy tej drogi. Została też przez Wojewodę 

wykryta nieprawidłowość w projekcie technicznym na to zadanie polegająca na tym, że 

zaprojektowana droga ma 12 m szerokości a powinna zgodnie z przepisami mieć 15.Czy to 

jest prawda? Radny pytał jak będzie z drogą? Będzie robiona czy nie? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że w pierwszym kwartale 2017 roku w styczniu  

na podstawie decyzji ZRID został ogłoszony przetarg na realizację tej inwestycji. Wpłynęły 

oferty na wykonanie tego zadania jednak nie zostały rozstrzygnięte ponieważ w międzyczasie 

jedna właścicielka gruntów odwołała się od decyzji do Wojewody. Gmina unieważniła 

postępowanie. Wojewoda uchylił decyzję Starosty i przekazał sprawę ją do ponownego 

rozpatrzenia. Jednym  z  zarzutów było to, że na włączeniach zarówno w Ługach jak i 

Cesarce  zaplanowana droga ma w niektórych miejscach 10 m. W niektórych miejscach droga 

ma szerokość 15 m natomiast w tym rejonie nie obowiązuje plan z. p. dlatego nie opieraliśmy 

się na planie z.p. Projektant projektując drogę opierał się na tym, że leży ona w terenach 

przeznaczonych pod budownictwo mieszkaniowe natomiast Wojewoda uznał , że nie ma tam 

zwartej zabudowy miejskiej i sugerował, że droga na całej długości powinna być 15 m. Z tego 

względu, że przy planowanej drodze jest duże zadrzewienie nie będziemy tej drogi poszerzać, 

wycinać takiej dużej ilości drzew, poszerzać terenu i kupować go. Czekamy na umarzająca 

postępowanie decyzję Starostwa. Wystąpimy do ministerstwa o wyrażenie zgody na 

odstępstwo. Wniosek do ministerstwa zostanie złożony za pośrednictwem Starostwa. Nie 

potrafię odpowiedzieć jak to się odwlecze czasie i na ile opóźni inwestycję w realizacji. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał na jakim etapie jest pozwolenie na budowę nowego 

domu kultury w Strykowie ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że trwa. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że wielokrotnie podnosił temat lokalizacji i miejsc 

postojowych, parkingowych, a teraz zauważa, że zgodnie z przyjętym planem 

zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu ,, w ramach tego terenu obowiązuje 

zapewnienie miejsc postojowych dla pracowników i klientów w zależności od powierzchni 

użytkowej budynku w ilości 30 miejsc na każde 1000 m powierzchni użytkowej budynku. 

Jaka będzie powierzchnia użytkowa budynku? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że większość w radzie 

zdecydowała o tym, w którym miejscu ma być budowany dom kultury. W związku z tym 

dogrywamy wszystkie sprawy związane z parkingami i miejscami postojowymi. Mamy 

pozytywną opinię konserwatora co do wycinki drzew.Za moment przedstawię projekt nowego 

parku wzdłuż Moszczenicy za Urzędem .Toczy się postępowanie o wydanie decyzji o 

pozwoleniu na budowę. Wprowadzone zostały te zmiany , których życzył sobie konserwator 

zabytków i konserwator przyrody. Po wielu dyskusjach i uzgodnieniach obiekt nowego domu 

kultury został ,, cofnięty ʼʼ tak aby wyeksponować istniejący budynek kościoła, który jest 

elementem najistotniejszym w tej części miasta. Ostateczny termin to jest 6 czerwca. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał jaka jest powierzchnia  domu kultury? 
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Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że powierzchnia użytkowa główna składa się z 

kilku elementów: sale główne i powierzchnie pomocnicze- netto  ok.1400m natomiast cała 

powierzchnia obiektu ok.4000 m.  

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że z odpowiedzi Pani Naczelnik wynika, że miejsc 

parkingowych powinno być od 50 do 100. 

Miało być szybko i łatwo. Nie jest, bo inwestycja napotyka co rusz na nowe problemy.  

Czy robiono symulację kosztów przeniesienia motocrossu z terenu na którym planujemy 

budowę kompleksu szkolno-sportowego? 

Czy turbina wodna i wiatrowa przynosi zyski czy straty – czy jest to sztuka dla sztuki? 

Wydaliśmy na te inwestycje określone środki finansowe. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że koszty przeniesienia 

motocrossu znane będą po wykonaniu projektu technicznego. 

Odnośnie turbiny- przedstawimy informację na piśmie. 

Burmistrz kontynuując wypowiedź swoją mówił, że jest wiele inwestycji , gdzie wiele osób 

przeszkadza w ich realizacji pisząc do różnych instytucji np. droga Cesarka-Ługi. Gdyby nie  

wystąpienie mieszkańca inwestycja byłaby już realizowana. 

Każdy chce oświetlenia przy drodze ale z chwilą przystąpienia do realizacji budowy 

oświetlenia okazuje się , że ludzie nie zgadzają się na ustawienie słupów w pobliżu ich 

posesji. I wiele takich problemów się pojawia. Trudno w związku z tym przewidzieć termin 

rozpoczęcia  poszczególnych inwestycji i ich realizacji. 

Nie mamy ,, rynku- centrum ʼʼ , który charakteryzowałby nasze miasto więc to miejsce, które 

ma powstać wraz z budową domu kultury nie koniecznie musi być przeznaczone jako miejsca 

parkingowe. Nosimy się z zamiarem zmodernizowania istniejących w pobliżu parkingów 

oddalonych ok. 100 m co pozwoli na możliwość parkowania samochodów dla tych , którzy 

będą przyjeżdżać do domu kultury. Doskonale wszyscy wiemy, że w tej chwili przed domem 

kultury nie parkują przyjeżdżający do niego tylko auta pozostawiają nawet osoby 

dojeżdżające do Łodzi komunikacją zbiorową. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że jego zdaniem wypowiedź radnego Bandurowicza 

wynika z ostrożności inwestycyjnej aby dokładnie sprawdzić czy można budować czy nie niż 

potem ma dojść do wstrzymania realizacji inwestycji. 

Radny nawiązał do wypowiedzi radnego Kasicy odnośnie budowy ul. Legionów i mówił , że 

popiera wniosek radnego Walczaka w sprawie rozpoczęcia inwestycji na ul. Legionów. 

Radny Paweł Kasica mówił, że nie wycofuje się z tego, że jest przeciwny wnioskowi 

radnego Walczaka. 

Radny Karol Lenart mówił o tym , że w sołectwie Sierżnia po wybudowaniu autostrady na 

dawnej drodze powiatowej zostały 3 domy. Odwodnienie z autostrady zalewa tę drogę, która 

została. Czy jest możliwość wystąpienia do generalnej dyrekcji aby w inny sposób 

odprowadziła wodę z autostrady ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że zajmie się wnioskiem. 

Radny Sylwester Kacprzak  pytał: 

1) czy przy planowaniu kolejnych inwestycji i pozwoleniach na ich budowę np. budowy 

domu kultury, szkoły -  działamy z  takim zapasem i przewidywaniem, gdzie w 

przypadku wątpliwości organu nadzorczego bierzemy pod uwagę takie działanie 

organu  i wyprzedzając je uzyskujemy odgórne pozwolenia różnych instytucji gdzie w 

przypadku pojawienia się wątpliwości organów możemy wykorzystać je? 

2) czy coś wiadomo na temat realizacji zamierzeń miasta Łódź w kwestii poszerzania 

granic Łodzi? 

3) w rozmowach mieszkańców ze mną pojawia się kwestia budowy przystanku dla 

autobusów w Dobrej Nowinach przy drodze nr 14 ( są tam same znaki przystankowe), 

czy istnieje taka możliwość aby po obu stronach drogi wybudować takie przystanki?  
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że tak jest prawo 

skonstruowane przy czym są różne interpretacje tego prawa w związku z tym są problemy 

jakie się pojawiły. Przed uzyskaniem pozwolenia na budowę próbujemy wyeliminować takie 

problemy np. w kwestii ochrony środowiska gdzie współpracujemy z konserwatorem 

przyrody. Trudno przewidzieć nawet na etapie ustalania planu jakie trudności mogą powstać. 

Na ostatniej sesji informowałem o sytuacji poszerzenia granic Łodzi na podstawie 

stwierdzenia Pani Prezydent Łodzi. Na dzień dzisiejszy sprawa  nieaktualna ale nie wiemy 

czy kiedyś nie powróci. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że mamy umowę gdzie gmina odpowiada za 

utrzymanie przystanków. Tam chodzi za pewne o wykonanie zatoki, jeżeli są tam rowy to 

pozwolenie wodno-prawne i na zasadzie zgłoszenia robót. Wszystkie pozwolenia należy 

uzyskać. Zrobimy rozeznanie i przedstawimy jakie mogą być koszty.   

Radny Bogdan Walczak mówił, że jest usatysfakcjonowany działaniem pani Naczelnik 

Popczyńskiej co pozwoliło mu się poczuć trochę spokojniej w niesprzyjających warunkach 

atmosferycznych a sprawa  dotyczy  ul. Zlotowej i Żytniej.  

Radny mówił o lasku przy ul. Warszawskiej przy moście- podziękował Pani Burmistrz za 

uporządkowanie terenu. Straszą jeszcze łąki prywatne, od kilkunastu lat nie koszone co 

stwarza zagrożenie pożarowe. 

Radny mówił, że kilkakrotnie zwracał się o uporządkowanie okolic przy Biedronce od strony 

ul. Zlotowej. W dalszym ciągu samochody rozjeżdżają kupę gruzu, którą należy uprzątnąć. 

Proszę skierować ostrzejsze pismo do pełnomocnika tego terenu o uprzątnięcie. 

Modernizacja ul. Legionów- radny mówił, że wie o tym , że wniosek ze względów 

formalnych nie uzyskał akceptacji. Ulica jest w bardzo złym stanie – kałuża na kałuży. Można 

to było naocznie stwierdzić podczas pogrzebu Pana Kuny idąc na cmentarz.  

W związku z tym radny postawił wniosek aby z nadwyżki budżetowej rozpocząć realizację 

inwestycji na ul. Legionów i wprowadzić ją do budżetu roku 2017.Kończy się aktualne  

pozwolenie na budowę w połowie stycznia przyszłego roku. Ludzie dojeżdżają ta ulicą do 

cmentarza, a wody opadowe z ulicy spływają do zalewu gdzie ludzie się kąpią. 

Radny Paweł Kasica odniósł się do wniosku radnego Walczaka i mówił, że gmina Stryków 

nie składa się tylko ze Strykowa ale również z dróg gminnych w dużo gorszym stanie. 

Burmistrz najpierw powinien dokonać przeglądu dróg po zimie i może okazać się , że są w 

gminie drogi o gorszym standardzie niż ul. Legionów. Drogi na wsiach są równie ważne. 

Radny mówił, że jest przeciwny temu wnioskowi. 

Radny Dariusz Dziewulski pytał w imieniu mieszkańców osiedla Centrum, jakie warunki 

trzeba spełnić aby  wyciąć dwa drzewa przy parkingu dla niepełnosprawnych przy ul. Stary 

Rynek? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że należy wystąpić z 

pisemnym  wnioskiem w tej sprawie do Urzędu.  

Radny Andrzej Janeczko mówił, że jego zdaniem wypowiedź radnego Bandurowicza 

wynika z ostrożności inwestycyjnej aby dokładnie sprawdzić czy można budować czy nie niż 

potem ma dojść do wstrzymania realizacji inwestycji. 

Radny nawiązał do wypowiedzi radnego Kasicy odnośnie budowy ul. Legionów i mówił , że 

popiera wniosek radnego Walczaka w sprawie rozpoczęcia inwestycji na ul. Legionów. 

Przykład, że ulica ta jest w złym stanie radni mieli podczas pogrzebu Pana Kuny, gdzie  

wszyscy omijali dziury i kałuże. 

Radny Paweł Kasica mówił, że nie wycofuje się z tego, że jest przeciwny wnioskowi 

radnego Walczaka. Na etapie uchwalania planu była taka propozycja wytyczenia drogi, 

bezpieczniejszej dla żałobników prowadzącej z tyłów kościoła przez działki parafialne i dalej 

przez działki prywatne. Była wcześniej propozycja nie kogo innego ale właśnie śp. Grzegorza 

Kuny o przeprowadzenie drogi z kościoła mariawickiego do cmentarza mariawickiego.   
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że przedstawi radzie propozycję 

budowy dróg, które są pod względem dokumentacyjnym gotowe do realizacji. Proszę wziąć 

pod uwagę, że inwestycja zaproponowana przez radnego Bogdana Walczaka jest inwestycją 

bardzo dużą: w jednym zadaniu ujęta jest kanalizacja , odwodnienie , parkingi i nakładka. 

Państwo wybierzecie , która z tych inwestycji ma być realizowana a ja ją zaakceptuję. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że droga ul. Legionów powinna być zrobiona. 

Cmentarz, zalew , parking – wszystko przemawia za tym aby ją wykonać. Ułatwi to dostęp do 

cmentarza , zalewu oraz poprawi estetykę tego terenu. 

Obecnie na terenie parkingu przy domu kultury parkują również pracownicy pobliskich 

sklepów a nie tylko auta tych co jeżdżą do pracy w Łodzi czy do szkoły. 

Radny pytał na jakim etapie są zaawansowane rozmowy dot. wykupu terenów do rzeki bo 

wcześniej rozmawialiśmy, że jeżeli uda się wykupić ten teren to można go w części będzie 

przeznaczyć na parking. Radny mówił , że obawy radnego Bandurowicza co do parkingu przy 

domu kultury są jak najbardziej  uzasadnione.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że rozważając temat ul. Legionów i 

tamtego rejonu,  jest pozwolenie na budowę, jeżeli Pan radny przejrzałby dokumenty to 

zdecydowaliśmy, że ta inwestycja jest ważną inwestycją więc nie dyskutujmy teraz czy w 

ogóle budować to czy nie. Wcześniej przyjmujemy wniosek , gromadzimy dokumentację a 

Pan teraz dywaguje czy budować czy nie.  

Radny Łukasz Orłowski mówił, że z wypowiedzi Pana Kasicy odniósł wrażenie , że ta 

inwestycja nie jest inwestycją tak bardzo ważną. 

Radny Paweł Kasica mówił, że w takim przypadku źle zrozumiał radny Orłowski 

wypowiedź. Radny Kasica mówił, że oczywiście ta inwestycja jest inwestycją bardzo ważną 

ale ze względu na koszty  powinna znaleźć swoje miejsce w budżecie roku 2018 ponieważ nie 

jest to mały wydatek.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że przedstawi na Komisji informację 

a radni zdecydują. Dyskusja toczy się wokół tego czy do samochodu trzeba dojść 20 czy 100 

metrów, a meritum sprawy jest budowa centrum kultury. 

 

Ad. pkt 12 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica mówiła, że wszyscy tylko mówią o budowie 

dróg, a parking koło kościoła Mariawickiego też jest w złym stanie i należałoby go 

remontować lub zrobić kosmetyczne równanie tego parkingu. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że do momentu przebudowy 

parkingów podejmiemy działania celem doprowadzenia tych parkingów tak aby poprawić ich 

stan i ułatwić parkowanie. Zintensyfikujemy również prace nad utrzymaniem porządku w 

mieście i w gminie. Śmieci są usuwane na bieżąco. 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle mówił, że w roku ubiegłym Pan Burmistrz 

przedstawił pomysł utworzenia przy jednostce Robót Publicznych w Strykowie grupy ludzi 

do sprzątania terenów wiejskich gminy Stryków. Ta grupa, która sprząta Stryków jest tak 

dociążona praca, że trudno się doprosić o sprzątanie wsi. Dobrze byłoby żeby ta grupa na 

wieś była wyposażona w piły ,podkaszarki.  

Radny Dariusz Dziewulski w nawiązaniu do przyjętej na bieżącej sesji uchwały w sprawie 

programu ochrony nad zwierzętami na 2017 rok składam wniosek o odłowienie bezdomnych 

kotów lub o ewentualną kastracje i sterylizację kotów. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że koty nie są bezdomne tylko wolno 

żyjące… 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła,  że koty nie są bezdomne 

tylko wolno żyjące… Pomoc Gminy polega na tym, że mamy w programie tym 
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zabezpieczone środki finansowe na kastrację, sterylizację i dokarmianie i takie koszty 

możemy ponosić – odławianie nie wchodzi w zakres programu. W roku ubiegłym zostało 

wysterylizowanych i wykastrowanych 17 kotów. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił o tym, że w przyszłym roku przypada setna rocznica 

odzyskania niepodległości przez Polskę. W związku z czym składa wniosek o ufundowanie, 

wybudowanie pomnika- obelisku  dla uczczenia rocznicy. Lokalizacja do uzgodnienia. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że w związku z tym , że jest 

inicjatywa mieszkańców Bratoszewic i Stowarzyszenia Przyjaciół Bratoszewic tam 

działającego powstał komitet budowy miejsca upamiętniającego naszego rodaka założyciela 

KUL ks. Radziszewskiego. Jest również wskazane miejsce pod budowę obelisku  w 

centralnym punkcie Bratoszewic. Wpłynął wniosek o sfinansowanie budowy obelisku. Na 

następną sesję przedstawię wniosek. Chcemy zorganizować obchody stulecia odzyskania 

niepodległości przez Polskę właśnie w tym miejscu łącząc te dwie uroczystości  i połączyć je 

z odsłonięciem obelisku na przełomie kwietnia-maja. Myślę, że ta kolejna inicjatywa burzy 

ten harmonogram. 

Radny Łukasz Orłowski mówił o tym, że minęła już zima miał być odwodniony teren OSP 

przy ul. Targowej. Nic się nie zmieniło.  

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że docenia inicjatywę mieszkańców Bratoszewic ale 

jego zdaniem nie da pogodzić się tych dwóch inicjatyw zwłaszcza, że miało to by być w 

maju. To są dwie różne sprawy. Stać nas jako gminę na to aby walczących o naszą 

niepodległość, przelewających krew i oddających życie  uhonorować tym bardziej , że nie co 

dzień jest okrągła rocznica, która przypada w listopadzie. 

 

Ad. pkt 13 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Radny Krzysztof Bandurowicz   Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków 

powołanej na XXXII  sesji RM w Strykowie , odczytał protokół i poinformował, że K. U. i 

W. przyjęła następujące wnioski: 

1. Rozpocząć procedurę przebudowy drogi ul. Legionów w Strykowie. 

Pytań do wniosku nie zadano. 

Głosowanie: 9   głosów za 

  2  głosy przeciwne 

2  głosy  wstrzymujące się 

 

2. Upamiętnić setną rocznicę odzyskania przez Polskę niepodległości poprzez 

wybudowanie obelisku. 

Radny Paweł Kasica mówił, że biorą pod uwagę wypowiedź Pana Burmistrza dot. obelisku 

w Bratoszewicach, pytał czy to znaczy, że mamy organizować dwie uroczystości? 

Radny Krzysztof Bandurowicz  mówił, że skoro odsłonięcie obelisku planowane jest w 

maju, a rocznica odzyskania niepodległości przypada w listopadzie, powinny być dwie 

uroczystości. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że doceniamy postać ks. Radziszewskiego natomiast 

powinniśmy wybudować obelisk poświecony tylko odzyskaniu niepodległości. 

Radny Paweł Kasica proponował odłożyć wniosek ten do następnej sesji rady, a wcześniej 

przedyskutować go na posiedzeniach Komisji rady. 
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Radny Krzysztof Bandurowicz  mówił, że jest przeciwny propozycji aby nie głosować dziś 

wniosku. Czasu wbrew pozorom nie zostało zbyt wiele, wniosek może być omawiany na 

posiedzeniach Komisji ale dziś podtrzymuje swój wniosek i wnosi o jego przegłosowanie. 

Głosowanie: 9  głosów za 

1  głos przeciw 

3   głosy  wstrzymujące się 

 

 

Głosowanie nad protokołem  K. U. i W.: 

Głosowanie: 9  głosów za 

2 głosów przeciw 

2  głosy  wstrzymujące się 

 Ad. pkt. 14 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między 

sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że zastanowi się nad przyjętym 

wnioskiem w sprawie rozpoczęciem przebudowy ul. Legionów i jednocześnie  zwrócił się do 

radnych z prośbą o nie składanie już innych wniosków do zmian w budżecie ponieważ nie ma 

środków finansowych. Burmistrz podkreślił, że jeżeli zdecyduje o wprowadzeniu tego 

zadania do realizacji, nie będzie przyjmował żadnych innych wniosków do budżetu na ten 

rok. 

Do inicjatora budowy pomnika z okazji uczczenia setnej rocznicy odzyskania niepodległości 

o przedstawienie projektu i ewentualne wskazanie miejsca jego posadowienia. 

Planując odsłonięcie pomnika w Bratoszewicach chcieliśmy aby odbyło się to w miesiącach 

letnich ponieważ zamierzaliśmy również zorganizować koncert plenerowy. Natomiast cały 

rok jest rokiem stulecia odzyskania niepodległości. 

Radny Krzysztof Bandurowicz  mówił, że nie widzi przeszkód dla organizacji uroczystości 

w maju .Odsłonięcie obelisku na uczczenie rocznicy odzyskania niepodległości odbyłoby się 

natomiast 11 listopada tak jak przypada rocznica. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że w dalszym ciągu prowadzone są 

rozmowy na temat przedłużenia umowy na funkcjonowanie szkoły w Bratoszewicach .Jak 

będą konkretne ustalenia przedstawi je radzie i podjęcie decyzji w tej kwestii będzie należało 

do rady. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że z  dniem 24 lutego po 40 latach 

pracy  odchodzi na emeryturę pani Bożena Chojnacka - Kierownik Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Strykowie. Pani Bożena tworzyła MGOPS  i od 1 lipca 1990 

roku była jego kierownikiem. Na  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, Burmistrz Strykowa 

Andrzej Jankowski podziękował Pani Bożenie Chojnackiej za wieloletnią, sumienną, rzetelną 

i pełną poświęcenia pracę na rzecz Gminy Stryków. Wręczając kwiaty życzył wszelkiej 

pomyślności  i  dużo zdrowia.  

Podziękowania i kwiaty złożył również w imieniu Rady Miejskiej w Strykowie  

przewodniczący Paweł  Kasica i wiceprzewodniczący Grzegorz Kozłowski. 

Pani Bożena Chojnacka  podziękowała za owocną współpracę Burmistrzowi, Radzie 

Miejskiej, pracownikom urzędu i podkreśliła, że  bez tej współpracy nie można byłoby 

realizować wielu zadań- podsumowała. 
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 Ad. pkt. 15 Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 12.20 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,,zamykam trzydziestą drugą sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ.  

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie                             

Paweł Kasica 


